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Vragen van de leden Neppérus en
Teeven (beiden VVD) aan de minister
van Binnenlandse Zaken en de
staatssecretaris van Financiën over
de onveiligheid van websites van de
overheid. (Ingezonden 5 augustus
2009)

1
Kent u het artikel over de onveiligheid
van websites van de overheid,
waaronder die van de Belastingdienst
en de Sociale Verzekeringsbank?1

2
Wat vindt u van de inhoud van het
artikel en het achterliggende
onderzoek van Networking4all en
deelt u de conclusies van het
onderzoek?

3
Bent u, of een collega, al eerder
geïnformeerd over de onveilige
elementen op de websites?

4
Hoe wilt u tegengaan dat informatie
die door burgers wordt gegeven
onbedoeld bij criminelen kan komen
via een lek op een overheidswebsite?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
De Roon en Brinkman (beiden PVV),
ingezonden 4 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z14497).

1 Algemeen Dagblad, 3 augustus 2009:
«Websites overheid lek als een mandje».

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de minister president en de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Buitenlandse
Zaken, van Defensie, van
Economische Zaken, van Financiën,
voor Jeugd en Gezin, van Justitie,
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit, van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, voor
Ontwikkelingssamenwerking, van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
van Verkeer en Waterstaat, van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en voor
Wonen, Wijken en Integratie
(ontvangen 17 september 2009), Zie
ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3618

1
Ja.

2
Zie hiervoor het antwoord op vragen
4 en 5 van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV).

3
De eerste telefonische contacten met
Networking4all vonden plaats op 6 en
8 juli jongstleden Daarbij ging het
over de website van de campagne
Veilig Internetten die op 27 juli zou
starten. Networking4all is toen
meegedeeld dat de beveiliging van
de andere overheidswebsites

eveneens de aandacht had. De
constatering dat niet alle
overheidsites SSL-certificaten
gebruiken was een bekend gegeven
(zie Trendrapport 2009, door GOVcert
gepubliceerd op 25 juni), de
constatering dat dit in alle gevallen
tot onveilige websites leidt wordt niet
gedeeld. Zie hiervoor ook het
antwoord op de vragen van de leden
De Roon en Brinkman (beiden PVV).

4
Zie het antwoord op vraag 6 van de
leden De Roon en Brinkman (beiden
PVV)
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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